
 
 
 

 
 

 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 11-10-2023 
 No. 2023.04161 
 Portefeuillehouder: Meij 
 Team: BO-Ontwikkeling 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
 
Maastricht, 11 oktober 2023 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP over de financiële situatie en de kunstgrasmat van MVV 
 

 

Geacht college,  

 

Op 9 oktober jl. berichtte RTV Maastricht1 over een podcastinterview met MVV-directeur Laura van 

Leeuwen over de eerste 100 dagen van haar directeurschap van de vereniging. Daarin stelt zij dat MVV 

financieel nu wel ‘echt op de bodem zit’, hoewel zij niet wil delen hoe de club er financieel precies 

voor staat. Ook geeft Van Leeuwen aan dat een groep Amerikaanse investeerders ‘echt goede dingen 

[gaat] doen voor de club’, maar dat ‘MVV niet gered gaat worden door de investeerders’, aangezien 

MVV niet afhankelijk zou mogen zijn van een derde partij.  

 

Dit heeft bij de SP de volgende vragen doen rijzen. 

 

1. Kan het college de raad meer inzicht verschaffen in de huidige financiële situatie van MVV en 

de financiële uitdagingen die de club in de nabije toekomst en op de middellange termijn te 

wachten staan? 

 

2. Ondersteunt het college MVV reeds financieel om de club te helpen het hoofd boven water 

te houden in de financieel zware tijden die de club momenteel doormaakt? Zo ja, op welke 

wijze, met welke bedragen, en welke voorwaarden zijn er aan die eventuele financiële steun 

verbonden? 

 

3. Mocht het college MVV nog niet financieel ondersteunen, is het college daar dan op korte 

termijn toe bereid? Zo ja, op welke wijze, met welke bedragen, en onder welke voorwaarden? 

 

                                                           
1 https://rtvmaastricht.nl/nieuws/artikel/mvv-directeur-laura-van-leeuwen-maak-me-zorgen-over-financiele-
toekomst?fbclid=IwAR1YVLfbqaHcpRVUXDV1pqUs-Mzd5h2PYI09eGxbi7Xkc6PvtIfj7Ecn06A  

https://rtvmaastricht.nl/nieuws/artikel/mvv-directeur-laura-van-leeuwen-maak-me-zorgen-over-financiele-toekomst?fbclid=IwAR1YVLfbqaHcpRVUXDV1pqUs-Mzd5h2PYI09eGxbi7Xkc6PvtIfj7Ecn06A
https://rtvmaastricht.nl/nieuws/artikel/mvv-directeur-laura-van-leeuwen-maak-me-zorgen-over-financiele-toekomst?fbclid=IwAR1YVLfbqaHcpRVUXDV1pqUs-Mzd5h2PYI09eGxbi7Xkc6PvtIfj7Ecn06A


 
 
 

 
 

Enkele maanden geleden bleek ook dat de kunstgrasmat in stadion De Geusselt niet meer aan de FIFA-

normen voldeed en met grote spoed vervangen diende te worden, ondanks het feit dat deze nog geen 

drie jaar oud was. Daarbij is tussen de leverancier, de gemeente Maastricht en MVV afgesproken dat 

de grasmat zo snel mogelijk diende te worden vervangen en dat de aansprakelijkheid voor de schade 

later wel zou worden uitgezocht.2 

4. Diende de nieuwe kunstgrasmat reeds te worden afgerekend bij de leverancier? Zo ja, welke 

betrokken partij heeft deze kosten voor rekening genomen? 

 

5. Is er al meer zicht op de mogelijke aansprakelijkheid voor de schade die geleden is door het 

voortijdig afgekeurd worden van de kunstgrasmat? Zo ja, wie is voor de geleden schade 

verantwoordelijk? Zo nee, wanneer kunnen we daar duidelijkheid over verwachten? 

 

Hoogachtend, 

 

Stephanie Blom 

Raadslid SP  

 

                                                           
2 https://www.mvv.nl/nieuws/veld-afgekeurd-geusselt-krijgt-met-spoed-nieuwe-kunstgrasmat  

https://www.mvv.nl/nieuws/veld-afgekeurd-geusselt-krijgt-met-spoed-nieuwe-kunstgrasmat

